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ZÁPIS 
ZE ZASEDÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ 

14. 11. 2017 od 9:00 -11:00 hod, Technopark Kralupy VŠCHT Praha  
 
Přítomni: dle prezenční listiny bylo z 15 členů Rady přítomno 12 členů 
Omluveni: 3 
Hosté: 1 
        
Program 3. jednání Rady:  
 

1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Projednání a schválení záměrů studijních programů určených k akreditaci   
3. Informace o Pravidlech zajišťování a hodnocení kvality a indikátorech kvality 

 
Průběh: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
 
Prof. Melzoch zahájil zasedání a seznámil Radu s programem zasedání. 
 
Usnesení: Rada schválila program zasedání.  
 
Výsledek hlasování:  
12 – 0 – 0 (pro-proti-zdržel se) 
 
2.  Projednání a schválení záměrů studijních programů určených k akreditaci    
 

a) Vědecká rada FCHT navrhla dne 6. 11. 2017 rektorovi předložit ke schválení Radě záměr 
žádosti o akreditaci bakalářských (8 SP), navazujících magisterských (8 SP) a doktorských 
studijních programů (6 SP).  

 
Děkan FCHT prof. Bouzek představil koncepci studijních programů včetně informace o jejich 
garantech.  
 

b) Vědecká rada FTOP navrhla dne 31. 10. 2017 rektorovi předložit ke schválení Radě záměr 
žádosti o akreditaci bakalářských (4 SP), navazujících magisterských (7 SP) a doktorských 
studijních programů (2 SP).  

 
Koncepci studijních programů představil proděkan pro pedagogickou činnost doc. Sýkora. V diskuzi 
zaznělo doporučení snížit počet magisterských studijních programů. 
 

c) Vědecká rada FPBT navrhla dne 30. 10. 2017 rektorovi předložit ke schválení Radě záměr 
žádosti o akreditaci bakalářských (4 SP), navazujících magisterských (9 SP) a doktorských 
studijních programů (5 SP).  

 
Děkan FPBT prof. Ruml představil koncepci studijních programů včetně informace o jejich garantech.  
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d) Vědecká rada FCHI navrhla dne 3. 11. 2017 rektorovi předložit ke schválení Radě záměr 
žádosti o akreditaci bakalářských (6 SP), navazujících magisterských (5 SP) a doktorských 
studijních programů (4 SP).  

 
Prezentaci záměrů studijních programů určených k akreditaci za jednotlivé fakulty zakončila děkanka 
prof. Urbanová představením filozofie přístupu k sestavování bakalářských, navazujících 
magisterských a doktorských studijních programů s podáním informací o personálním obsazení 
garantů docenty pod 50 let včetně ukázky charakteristiky jednotlivého studijního programu a profilu 
absolventa. Při prezentaci byl zmíněn velký zájem doktorandů z jiných vysokých škol o doktorské 
studijní programy FCHI. 
 
V rámci projednávání se diskutovalo na téma oddělení či neoddělení studijních programů Fyzikální a 
Analytické chemie, přičemž děkanka uvedla, že navazující magisterské studijní programy jsou výrazně 
odlišné obsahem a uplatněním absolventů a jsou rozlišeny v charakteristikách programu, obdobně 
jako studijní programy Chemické inženýrství a bioinženýrství, Nano a mikrotechnologie v chemickém 
inženýrství. Diskuse se dále dotkla doktorského studijního programu Technická kybernetika – projekt 
OP VVV MOST předpokládal původní obor Technická kybernetika jako součást programu Chemické a 
procesní inženýrství a odchylka doposud nebyla ŘO schválena v rámci změnových řízení. Je třeba 
projednat nutnost změny a případně hledat způsob její realizace v souladu s podmínkami projektu. 
Stejný název specializace Analytická chemie a studijního programu Analytická chemie bude řešen 
během přípravy programu na akreditaci. Z další diskuse vyplynulo, že studijní programy podporované 
OP VVV budou zahajovat výuku až od roku 2020 (akreditace 2019) vyjma jednoho. Žádost o změnu 
řešení OP VVV připraví proděkan pro pedagogiku FCHI.   

 
Prof. Ruml ocenil spolupráce při přípravě programů týkajících se bioinženýrství mezi FCHI a FPBT.  
 

e) AS VŠCHT Praha dne 24. 10. 2017 na svém 11. zasedání projednal záměr akreditovat 
celoškolský studijní program Chemistry and Technology včetně osoby garanta prof. Bělohlava 
a jeho zástupce prof. Matějky.  

  
Prof. Bělohlav předložil k projednání a schválení Radě studijní program Chemistry and Technology. 
 
Usnesení: Rada schválila záměr předložit žádost o akreditaci studijních programů předložený 
rektorem na návrh vědeckých rad jednotlivých fakult VŠCHT Praha a záměr předložit žádost o 
akreditaci celoškolského studijního programu Chemistry and Technology předložený rektorem.  
 
Výsledek hlasování:  
12 – 0 – 0 (pro-proti-zdržel se) 
 
Následně dojde k přípravě na akreditaci jednotlivých programů.  
 
3. Informace o Pravidlech zajišťování a hodnocení kvality a indikátorech kvality 
 
Prof. Pospíšil informoval o přípravě dokumentů „Pravidla systému zajišťování a hodnocení kvality“ a 
„Ukazatelé hodnocení kvality na VŠCHT Praha“.  
 
4. Různé 

 Ing. Rychecký ocenil diskuzi k tzv. společnému základu, která se uskutečnila 7/11.  

 Termín příštího zasedání Rady bude upřesněn.  
 
 

prof. Ing. K. Melzoch, CSc.,v.r. 
předseda Rady 

Vypracovala dne 20. 11. 2017 Ing. Helena Kavalcová 


